
東華三院馬振玉紀念中學 

行政通告 040/25-26 

中六級第一次模擬考試事宜 

 

敬啟者：  

 

本年度中六級第一次模擬考試謹訂於十一月十一日（星期二）至十一月二十一日（星期五）舉

行，隨函附上「考試時間表」以供參閱。敬請  貴家長督促  貴子弟努力溫習，以爭取更佳之學業

成績及表現。 

 

請    貴家長仔細閱讀通告內容，並於十一月三日（星期一）或之前簽妥電子通告回條，以便

統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899與黃晉老師或楊世倫老師聯絡。 

 

此致  

貴家長  

     東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 

 

 

_________________________ 謹啟 

                                      （賴珮賢） 

 
二零二五年十月三十一日   
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

                       
東華三院馬振玉紀念中學                   班號：        

行政通告 040/25-26 

中六級第一次模擬考試事宜 

 

 

敬覆者： 

本人為         班學生                     之家長，已知悉中六級第一次模擬考試之    

安排，並將督促敝子弟努力預備模擬考試。 

 

 
此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 
 

        家長簽署：      
 

家長姓名：                  
 
 
 
二零二五年       月       日 

 
 

 

 

 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Administration Circular 040/25-26 

S6 First Mock Examination 
 

31st October 2025 
 
Dear Parents 
 
S6 First Mock Examination will be held from 11th November 2025 (Tuesday) to 21st November 2025 
(Friday), the exam timetable is enclosed for your kind reference. Please encourage your child to work 
hard so as to get a better result.  
 
Please return the signed e-reply slip on or before 3rd November 2025 (Monday). Please free feel to 
contact Mr. Wong Chun or Mr. Yeung Sai Lun on 2443 9899 if you have any questions.  
 
Yours sincerely 
 
 
 
 
Lai Pui Yin Polly 
Principal 

 
Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


